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Beste mevrouw, meneer,

Met dit mailtje wil ik graag laten weten dat ik blij ben dat de gemeente in de maand mei minder gras in de
openbare ruimte is gaan maaien.

Als ik nu wandel of fiets dan geniet ik van de bloeiende bloemen, en heb ik het idee dat ik in de natuur wandel
in plaats van op de stoep in een woonwijk.
Doordat het gras hoger is en er meer groen is merk ik dat het stress verlagend werkt.

Ik geniet er extra van als ik me bedenk dat er meer insecten er hun voeding kunnen halen, waardoor er herstel in
de populatie kan optreden. En hoe mooi zou het zijn als de diversiteit aan planten zich zou uitbreiden.

Dat brengt me bij het volgende.
De natuur is zeer tijdelijk gebaat met bovenstaande maatregel.
Als er vanaf juni weer overal gemaaid zou gaan worden en alles er ‘netjes’ uit moet gaan zien, dan zijn we weer
terug bij af en is de milieuwinst verdwenen.

Zou u zich als raad sterk willen maken voor een beter milieu en het maaibeleid zo maken dat de natuur daar
optimaal in kan floreren?

Dat betekent ook dat u de mensen in Woerden e.o. Informeert over het belang van de natuur boven dat van het
‘er netjes uitziet’.

Ik hoop van harte dat u de noodzaak van het voortzetten van het maaibeleid van de maand mei in ziet, en er
samen een weloverwogen besluit over gaat nemen hoe dit in de toekomst verder gaat.

Hartelijke groet, 

[naam]

Verstuurd vanaf mijn iPad
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